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EN 

 

Tourism in Brazil, 10 Reasons to Visit 
Brazil 
Tourism in Brazil is a growing sector and the key to the economy of the 

various regions of the country. Brazil offers a wide range of options for 

both domestic and foreign tourists. Natural areas are the most popular 

tourism product, ecotourism with entertainment and recreation, 

especially sun and beach and adventure travel, as well as historical and 

cultural tourism. In 2017, Brazil received approximately 7 million foreign 

tourists. The countries that visited Brazil the most are; Argentina, United 

States, Paraguay, Chile, Uruguay, France, Germany, United Kingdom, Italy 

and Portugal. 

1. Rio de Janeiro : 

Rio has a population of 6.3 million, where life lasts almost 24 hours 

without interruption. Despite the crowd, there are plenty of places in the 

city where you can be quiet. Also, Brazilians are the most time-

consuming country in entertainment around the world. 



 

2. Diving in the Bonito River : 

 
Bonito, linked to Mato do Sul, has the clearest river in the region. That’s 

why we call it Caribe do Centro-Oeste, which means Caribbean of the 

Midwest. The reason why the water is so clear is that the limestone is a 

natural water filter. The river is ideal for snorkeling dives. 

 

 

 

 

 

 

 



3. Dance : 

 
Prepare for the dance, because Brazil is a dance floor. In Salvador you can 

take part in one-hour dance classes or practice in the Fortaleza nightclub. 

For a more energetic dance experience, you can try Capoeira, a 

combination of dance, music and Brazilian martial arts. 

 

 

 

 

 

 

 



4. The Blue Lake Grotto : 

 
The Blue Lake Grotto is the world’s largest underground lake and caves. 

Caves in Bonito in the Mato Grosso do Sul area were discovered in 1924. 

The cave has bright blue colored water and giant stalactites. Guided tours 

are organized with protective helmets to witness the flora and fauna of 

the region. But the water is not allowed to be touched. 

 

 

 

 

 

 

 



5. Iguazu Falls : 

 
The world’s greatest waterfall separates Argentina and Brazil from each 

other. Furthermore, with the great part of the waterfalls remaining on the 

side of Argentina, the most magnificent landscapes are on the side of 

Brazil. You must stop in front of the waterfalls on the Brazil side and see 

all of them. 

 

 

 

 

 

 

 



6. Jericoacoara : 

 
The small fishing village Jericoacoara, famous for its beach shelters, palm 

trees and sand dunes, is definitely worth a stopover. Moreover, simplicity 

is an important part here, until 20 years ago, there was no telephone, no 

electricity. 

 

 

 

 

 

 

 



7. Nature : 

 
The main dwelling of 60% of Amazon rainforests with a great biological 

diversity is Brazil. The area has 62 National Parks, 55,000 different plant 

species, 3000 freshwater fish, 689 mammal species, 1832 different bird 

species and 744 reptile species. 

 

 

 

 

 

 

 



8. Pantanal : 

 
The largest part of the world’s largest tropical wetland, Pantanal, is 

located in Brazil’s Mato Grosso region, stretching to Bolivia and 

Paraguay. Furthermore, this area is one of the best places to see jaguars 

and bird species. 

 

 

 

 

 

 

 



9. Oscar Niemeyer Museum : 

 
The creator of this spectacular museum is the famous Brazilian architect 

Oscar Niemeyer who lost his life at the age of 104 in 2012. Moreover, the 

museum in Curibita is home to exhibitions of visual arts, architecture and 

design. 

 

 

 

 

 

 

 



10. Local Handicrafts : 

 
Brazil is one of the best in the world of handcrafts. Handmade baskets, 

glassware, ceramics, nutshells and cores made of jewelry can interest you. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



TR 

Brezilya'da Turizm, Brezilya'yı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden 

Brezilya'da turizm büyüyen bir sektör ve ülkenin çeşitli bölgelerinin 
ekonomisinin anahtarıdır. Brezilya hem yerli hem de yabancı turistler için 
çok çeşitli seçenekler sunuyor. Doğal alanlar en popüler turizm ürünü, 
eğlence ve rekreasyon ile ekoturizm, özellikle güneş ve kumsal ve macera 
seyahatleri ile tarihi ve kültürel turizmdir. 2017 yılında Brezilya yaklaşık 7 
milyon yabancı turist ağırladı. Brezilya'yı en çok ziyaret eden ülkeler; 
Arjantin, Amerika Birleşik Devletleri, Paraguay, Şili, Uruguay, Fransa, 
Almanya, Birleşik Krallık, İtalya ve Portekiz. 

1- Rio de Janeiro : 

 6,3 milyonluk bir nüfusa sahip olan Rio'da yaşamın neredeyse kesintisiz 
olarak 24 saat sürdüğü görülüyor. Kalabalığa rağmen şehirde sessiz 
kalabileceğiniz pek çok yer var. Ayrıca, Brezilyalılar dünya çapında 
eğlencede en çok zaman harcayan ülkedir. 

2- Palamut Nehrinde Dalış : 
Mato do Sul ile bağlantılı olan Palamut, bölgedeki en berrak nehre 
sahiptir. Bu yüzden ona Orta Batı Karayipleri anlamına gelen Caribe do 

Centro-Oeste diyoruz. Suyun bu kadar berrak olmasının sebebi ise kireç 
taşının doğal bir su filtresi olmasıdır. Nehir şnorkel dalışları için idealdir. 

3- Dans : 

Dansa hazırlanın çünkü Brezilya bir dans pistidir. Salvador'da bir saatlik 
dans derslerine katılabilir veya Fortaleza gece kulübünde pratik 
yapabilirsiniz. Daha enerjik bir dans deneyimi için dans, müzik ve Brezilya 

dövüş sanatlarının birleşimi olan Capoeira'yı deneyebilirsiniz. 
4- Mavi Göl Mağarası : 

Blue Lake Grotto, dünyanın en büyük yeraltı gölü ve mağaralarıdır. Mato 
Grosso do Sul bölgesindeki Bonito'daki mağaralar 1924 yılında 
keşfedilmiştir. Mağaranın parlak mavi renkli suyu ve dev sarkıtları vardır. 



Bölgenin flora ve faunasına tanıklık etmek için koruyucu kasklarla rehberli 
turlar düzenlenmektedir. Ancak suya dokunulmasına izin verilmiyor. 

5- Iguazu Şelaleleri : 
Dünyanın en büyük şelalesi Arjantin ve Brezilya'yı birbirinden ayırır. Ayrıca 
şelalelerin büyük bir kısmı Arjantin tarafında kalırken, en muhteşem 
manzaralar Brezilya tarafındadır. Brezilya tarafındaki şelalelerin önünde 
durup hepsini görmelisiniz. 

6- Jericoacoara : 

Plaj barınakları, palmiye ağaçları ve kum tepeleri ile ünlü küçük balıkçı 
köyü Jericoacoara, kesinlikle bir mola vermeye değer. Üstelik burada 
sadelik önemli bir yer, 20 yıl öncesine kadar telefon, elektrik yoktu. 

7- Doğa : 
Büyük bir biyolojik çeşitliliğe sahip Amazon yağmur ormanlarının 
%60'ının ana yerleşim yeri Brezilya'dır. Alanda 62 Milli Park, 55.000 farklı 
bitki türü, 3.000 tatlı su balığı, 689 memeli türü, 1832 farklı kuş türü ve 

744 sürüngen türü bulunmaktadır. 
8- Pantanal : 

Dünyanın en büyük tropikal sulak alanı olan Pantanal'ın en büyük kısmı, 
Bolivya ve Paraguay'a kadar uzanan Brezilya'nın Mato Grosso bölgesinde 
yer almaktadır. Ayrıca bu bölge jaguarları ve kuş türlerini görmek için en 

iyi yerlerden biridir. 

9- Oscar Niemeyer Müzesi : 

Bu muhteşem müzenin yaratıcısı 2012 yılında 104 yaşında hayatını 
kaybeden Brezilyalı ünlü mimar Oscar Niemeyer'dir. Ayrıca Curibita'daki 
müze görsel sanatlar, mimari ve tasarım sergilerine ev sahipliği 
yapmaktadır. 

10- Yöresel El Sanatları : 
Brezilya, el sanatları dünyasının en iyilerinden biridir. El yapımı sepetler, 
züccaciyeler, seramikler, fındık kabukları ve mücevherlerden yapılan 
çekirdekler ilginizi çekebilir. 



AR 

 لزيارة البرازيلأسباب  10السياحة في البرازيل ، 

السياحة في البرازيل قطاع متنام ومفتاح لاقتصاد مناطق مختلفة من البلاد. تقدم 
البرازيل مجموعة واسعة من الخيارات لكل من السياح المحليين والأجانب. المناطق 

الطبيعية هي المنتج السياحي الأكثر شعبية ، السياحة البيئية مع الترفيه 
سفر بالشمس والشاطئ والمغامرة ، فضلاً عن السياحة والاستجمام ، وخاصة ال

ملايين سائح  7، استقبلت البرازيل ما يقرب من  2017في عام  .التاريخية والثقافية
أجنبي. أكثر البلدان التي زارت البرازيل هي ؛ الأرجنتين والولايات المتحدة وباراغواي 

 .وإيطاليا والبرتغالوشيلي وأوروغواي وفرنسا وألمانيا والمملكة المتحدة 
 :ريو دي جانيرو -1

ساعة  24مليون نسمة ، حيث تدوم الحياة ما يقرب من  6.3يبلغ عدد سكان ريو  
دون انقطاع. على الرغم من الازدحام ، هناك الكثير من الأماكن في المدينة حيث 
ه يمكنك الهدوء. كما أن البرازيليين هم أكثر الدول استهلاكا للوقت في مجال الترفي

 .حول العالم

 :الغوص في نهر بونيتو -2

 ، المرتبط بماتو دو سول ، لديه أنقى نهر في المنطقة. لهذا السبب نسميهابونيتو 

Caribe do Centro-Oeste  والتي تعني منطقة البحر الكاريبي في الغرب ،
الأوسط. سبب صفاء الماء هو أن الحجر الجيري هو مرشح طبيعي للمياه. يعتبر 

 .مكانًا مثالياً لغطس الغطسالنهر 

 :الرقص -3

استعد للرقص ، لأن البرازيل حلبة رقص. في سلفادور ، يمكنك المشاركة في  
الليلي. للحصول على  Fortaleza دروس الرقص لمدة ساعة أو التدرب في ملهى

، وهي مزيج من الرقص  Capoeira تجربة رقص أكثر نشاطًا ، يمكنك تجربة
 .اع عن النفس البرازيليةوالموسيقى وفنون الدف

 :مغارة البحيرة الزرقاء -4

مغارة البحيرة الزرقاء هي أكبر بحيرة وكهوف تحت الأرض في العالم. تم اكتشاف 
. يحتوي الكهف 1924في منطقة ماتو جروسو دو سول في عام الكهوف في بونيتو 

بمرشدين على مياه زرقاء زاهية ومقرنصات عملاقة. يتم تنظيم الجولات المصحوبة 
باستخدام الخوذات الواقية لمشاهدة النباتات والحيوانات في المنطقة. لكن لا 

 .يُسمح بلمس الماء



 :شلالات إجوازو -5

يفصل أعظم شلال في العالم الأرجنتين والبرازيل عن بعضهما البعض. علاوة على 
لمناظر ذلك ، مع بقاء الجزء الأكبر من الشلالات على جانب الأرجنتين ، توجد أروع ا

الطبيعية على جانب البرازيل. يجب أن تتوقف أمام الشلالات على الجانب البرازيلي 
 .وترى كل منهم

 :جيريكوكوارا -6

لصيد الأسماك الصغيرة ، المشهورة بملاجئها الشاطئية  Jericoacoara تستحق قرية
بساطة وأشجار النخيل والكثبان الرملية ، التوقف بالتأكيد. علاوة على ذلك ، تعد ال

 .عامًا ، لم يكن هناك هاتف ولا كهرباء 20جزءًا مهمًا هنا ، حتى قبل 

 :الطبيعة -7

٪ من غابات الأمازون المطيرة مع تنوع بيولوجي كبير هو 60المسكن الرئيسي لـ 
من  3000نوع نباتي مختلف و  55000متنزهًا وطنياً و  62البرازيل. تضم المنطقة 
نوعًا مختلفًا من الطيور و  1832ا من الثدييات و نوعً  689أسماك المياه العذبة و 

 .نوعًا من الزواحف 744

 :بانتانال -8

يقع الجزء الأكبر من أكبر الأراضي الرطبة الاستوائية في العالم ، بانتانال ، في 
منطقة ماتو جروسو البرازيلية ، وتمتد إلى بوليفيا وباراغواي. علاوة على ذلك ، تعد 

 .الأماكن لمشاهدة أنواع الجاغوار والطيورهذه المنطقة من أفضل 

 :متحف أوسكار نيماير -9

منشئ هذا المتحف المذهل المهندس المعماري البرازيلي الشهير أوسكار نيماير 
. علاوة على ذلك ، يعد 2012عامًا في عام  104الذي فقد حياته عن عمر يناهز 

والهندسة المعمارية المتحف في كوريبيتا موطنًا لمعارض الفنون البصرية 
 .والتصميم

 :الحرف اليدوية المحلية -10

البرازيل هي واحدة من الأفضل في عالم الحرف اليدوية. يمكن أن تثير اهتمامك 
السلال المصنوعة يدوياً والأواني الزجاجية والسيراميك وقشور الجوز والنوى 

 .المصنوعة من المجوهرات
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